
Protokół  

ze wspólnego posiedzenia 

 Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty   

odbytego w dniu 18 września 2019 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska oraz Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty otworzył Pan Eugeniusz Pokorski – Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska, który powitał radnych i oznajmił, że dzisiejsze 

posiedzenie będzie miało charakter wyjazdowy.   

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie się ze stanem nawierzchni dróg gminnych.  

2. Sprawy bieżące i różne.  
 

Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie wnoszono.  

 

 

Przed wyjazdem w teren Pan Eugeniusz Pokorski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska przedstawił pismo, w którym wnioskodawca zwraca się o sprzedaż 

działki gminnej w m. Siemiechów, która stanowi jedyny dojazd do nieruchomości będących 

własnością nadawcy pisma. 

Po zapoznaniu się i dokonanej analizie dokumentacji dotyczącej przedmiotowej działki 

członkowie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska jednogłośnie wyrazili zgodę na 

sprzedaż działki gminnej stanowiącej jedyny dojazd do właściciela nieruchomości. 

 

Następnie radni udali się w teren:  

1) najpierw zwizytowali salę gimnastyczną w Widawie, w której wymieniono nawierzchnię 

podłogi, wykonaną pracę oceniono pozytywnie, 

2) kontynuując objazd członkowie Komisji udali się w kierunku Świerczowa, stwierdzono, że 

droga prowadząca z Widawy do Świerczowa jest bardzo zniszczona, a pobocza drogi są 

wysokie, dlatego należałoby ich nadmiar usunąć, aby umożliwić odpływ wód opadowych, 

których zastój spływa na nawierzchnię asfaltową drogi, powodując jej degradację, 

3) ze Świerczowa radni udali się do Izydorowa, droga przez wieś ma ok. 1100 – 1200 m 

długości, jest wykonana dokumentacja na położenie nakładki asfaltowej, 

4) kolejno stwierdzono, że w Dąbrowie Widawskiej za sklepem w lewo aż do połączenia z 

drogą asfaltową należałoby wykonać nakładkę asfaltową, 

5) w Zabłociu, droga przez wieś - potrzeba położenia nakładki asfaltowej(długość ok. 980 m), 

6) w Woli Kleszczowej od Pana Mosińskiego przez most aż do rzeki potrzeba budowy 

nakładki asfaltowej, droga jest wytyczona przez geodetę, 

7) w m. Ochle (Kawały) potrzeba zebrania zbyt wysokich poboczy, natomiast w Kolonii 

Ochle należałoby położyć nakładkę asfaltową na długości ok. 800 m, 

8) w m. Chrusty – droga przez wieś, od Grabówia do zakładu produkującego blachę, potrzeba 

położenia nakładki asfaltowej, 

9) w Sarnowie zebrać pobocza przy drodze i przyciąć gałęzie drzew rosnących przy drodze, 

10) z Sarnowa w kierunku Korablewa potrzeba położenia 900 m nakładki asfaltowej, 

11) w Łazowie wyrównać drogę szutrową przez wieś, 

12) naprawić nakładkę asfaltową na drodze z Chociwia w kierunku Lasu Zawadzkiego, 



13) naprawić nawierzchnię drogi w Kolonii Chociw, 

14) wyrównać drogę przy składnicy drzewa w m. Kolonia Zawady, 

15) usunąć wybrzuszenia na drodze z Brzykowa w kierunku Siemiechowa,  

16) położyć nakładkę asfaltową w Widawie, ul. Kuziówek – 300 m, 

170 położyć nakładkę asfaltową w Widawie, ul. Pastwiskowa. 

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska – radny 

Eugeniusz Pokorski zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna 
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